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Zápis 

k 16. zasedání Zastupitelstva obce Skrbeň, 

které se konalo v pondělí 2. prosince 2024 od 18:30 v Domě služeb 

 

Účast:  9 členů zastupitelstva, viz prezenční listina 

počet přítomných občanů: 12 

 

určení zapisovatele:  Lenka Spurná 

pro  9 proti 0 zdržel se 0 

 

Ověřovatelé: 

Ing. Jiří Janda 

pro  8 proti 0 zdržel se 1 

 

Michal Doleček 

pro  8 proti 0 zdržel se 1 

 

 

Navržený program zasedání: 

 

1) Plnění usnesení 

2) Zpráva ze školské rady 

3) Zpráva z finančního výboru 

4) Poplatek za odpady na rok 2025 

5) Stanovení ceny stočného 

6) Pokračování ulice Lipová – smlouva o spolupráci a o společném postupu 

7) Dodatek ke smlouvě o dílo – rekonstrukce Jos. Fialy 

8) Zmocnění k provádění rozpočtových opatření 

9) Rozpočtové provizorium 

10) Knihovní řád a ceník 

11) OZV o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejně přístupném místě 

12) Pronájem obecního sálu  

13) Různé  

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje navržený program. 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 1/16/2024 
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1) Plnění usnesení 

 

Informaci podal starosta. 

 

- Prodej části parcel č. 413/26 a 662/1 panu Otáskovi se zasekl na souhlasu s dělením. 

Z magistrátu totiž bylo nejdříve posláno chybné usnesení, které věc odložilo z důvodu, 

že starosta nedoložil geometrický plán, který ale v žádosti doložil. Po dohodě bylo 

potřeba počkat na doběhnutí lhůty pro odvolání a následně starosta zažádal znova. 

Nyní jsou již všechny potřebné podklady předány právníkovi. Kupní smlouva by měla 

být hotova a podepsána příští týden. 

- Nabídka na modernizaci vytápění obecního sálu byla přijata, realizace je již téměř 

kompletní, zbývá ještě namontovat termostat a dílo zrevidovat (oba dva úkony jsou již 

objednané). 

 

 

Bez diskuse. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 2/16/2024 

 

 

 

2) Zpráva ze školské rady 

 

Zprávu přednesla Mgr. Čechová – viz zápis ze školské rady. 

Proběhla dlouhá, paní Čechovou vyostřená diskuse s ředitelkou školy Mgr. Zapletalovou  

o údajném školním úrazu Amálie Čechové, kdy obě řekly svůj názor a další řešení. Paní 

ředitelka požádala p. Čechovou, aby po obci nešířila nepravdivé informace o této věci.  

Ing. Žižlavský se zeptal na zdraví dítěte, po ujištění p. Čechovou, že je v pořádku, řekl, že je 

rád a p. Čechová by také měla být ráda a dále situaci nehrotit. P. Čechová ale sdělila, že to 

řešit bude a podá stížnost na školní inspekci. 

Bc. Vaďura řekl, že chápe pohnutí p. Čechové, ale do projednávaného bodu podsunula svůj 

osobní problém, který patří projednat na jiném místě. Poté ještě poučil p. Čechovou  

o nesprávnosti v části jejího zápisu. 

Další spor byl o možnosti delší doby ve školní družině. Ředitelka vysvětlila, proč nelze 

prodloužit provozní dobu družiny déle než do 16:00 hodin a navrhla řešení – pobyt od 16:00 

do 16:30 v MŠ. P. Čechová s tímto návrhem nesouhlasila a trvala na tom, že chce mít delší 

dobu otevřeno v družině i přesto, že p. ředitelka vysvětlila, že už teď je vychovatelka 15 

minut ráno a 15 minut odpoledne zdarma nad svůj úvazek.  

 

 

 

 



3 
 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu ze školské rady. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se        0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 3/16/2024 

 

 

 

3) Zpráva z finančního výboru 

 

Zprávu přednesl Ing. Žižlavský – viz zápis z finančního výboru. 

Po projednání finančním výborem a propočtech, navrhl finanční výbor na rok 2025 zachovat 

výši poplatků ve stejné výši jako v r. 2024. Obec tedy bude opět hradit zhruba 1/3 nákladů na 

svoz a likvidaci odpadů, 2/3 občané. 

 

Bez diskuse. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu z finančního výboru. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 4/16/2024 

 

 

 

4) Poplatek za odpady na rok 2025 

 

Informaci podal starosta. 

Bohužel nemáme od TSMO nový ceník, takže jsme při výpočtu vycházeli z letošních cen. 

Ceny za svoz by ale měly zůstat stejné. TSMO soutěží objemný odpad (sběrové soboty) a zde 

cenu nevíme, vysoutěženo prý bude až někdy po novém roce. 

 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí doporučení finančního výboru a ponechá poplatek ve stejné 

výši, není potřeba schvalovat novou vyhlášku.  

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje ponechání poplatku za svoz a likvidaci odpadu beze změny.  

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 5/16/2024 
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5) Stanovení ceny stočného 

 

Informaci podal starosta. 

Na schůzi finančního výboru byl starosta pověřen zjištěním podrobností týkajících se platby 

Horce za ČOV. Při výpočtu ceny stočného pro r. 2025 jsme vycházeli z odhadu podle 

zálohových faktur v průběhu roku 2024. Závěrečná zálohová faktura je ale výrazně nižší, než 

jsme čekali. Důvodem je zejména instalace fotovoltaiky na ČOV, která snížila náklady na 

elektřinu a téměř tak pokryla zdražení jiných položek. Ve výsledku sice ke zdražení došlo, ale 

jen o 55 tisíc, což neodpovídá původnímu předpokladu. Při zohlednění tohoto výrazně 

upřesněného odhadu platby do celkového výpočtu stočného (celkem 1,658 mil. Kč za ČOV) 

nám výpočet vychází tak, že žádné zdražení nebude potřeba. 

 

 

Bez diskuse. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

Cena za 1 m3 odpadní vody se pro období od 1.1.2025 stanovuje ve výši 48,06 Kč + DPH. 

Množství odvedené odpadní vody pro účely paušální platby se na základě měření v 

předchozím roce stanovuje na 35 m3/osoba/rok.  

Stočné pro rok 2025 dle takto stanoveného množství odvedené odpadní vody činí                       

1.884 Kč/osoba/rok včetně DPH. 

Placení stočného lze po dohodě s obecním úřadem rozložit do několika splátek. 

Stočné placené paušální částkou se nevybírá za děti narozené v příslušném kalendářním roce. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 6/16/2024 

 

 

 

  

6) Pokračování ulice Lipová – smlouva o spolupráci a o společném postupu 

 

Informaci podal starosta. 

Po úspěšném vytvoření studie, která byla akceptována všemi vlastníky dotčených pozemků, 

byla vytvořena smlouva o spolupráci a o společném postupu při realizaci pokračování ulice 

Lipová. V lokalitě bude ve výsledku 16 stavebních parcel, sedm bude vlastnit obec, sedm 

REFI stavební a po jedné Jaroslav Tesař a Anna Spurná. Stavba se bude financovat podílem, 

který odpovídá počtu parcel. Výjimkou je veřejné osvětlení, které bude obec financovat celé 

obci. Po podepsání smlouvy bude následovat výběr projektanta. 

 

Bez připomínek. 
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Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje smlouvu o spolupráci a o společném postupu s REFI stavební, s.r.o., 

Jaroslavem Tesařem a Annou Spurnou.  

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 7/16/2024 

 

 

 

7) Dodatek ke smlouvě o dílo – rekonstrukce Jos. Fialy 

 

Informaci podal starosta. 

Zhotoviteli se dle smlouvy prodlužuje lhůta na výstavbu dle počtu dnů, kdy nebyly vhodné 

klimatické podmínky. Těch je aktuálně 6 a termín je nyní 11. 12. 2024. Už teď ale víme, že 

stavba nebude v termínu komplet hotová. Kareta tedy zažádala o prodloužení termínu o 55 

kalendářních dnů. 

Dochází také ke změně rozpočtu, zde je zásadní náš požadavek na výměnu kabelů VO 

z hliníku na měď, což činí +139 297 Kč. Změnou pak prošlo mnoho dalších položek, 

převážně jde ale o úsporu, ve výsledku je tak změna rozpočtu +122 603 Kč. Změnu rozpočtu 

dává starosta pouze na vědomí, schvalovat se bude až po konečném vyčíslení akce 

jednorázově. 

 

Žádost zhotovitele zní následovně: 

Žádáme Vás tímto o prodloužení termínu realizace díla „III/4466 Skrbeň – průtah II. etapa“. 

Jen pro upřesnění, nenavrhujeme prodloužit dopravní uzavírku, ta by se měla 13. 12. změnit 

na režim „průjezd stavbou“.  

Žádost zakládáme na řadě objektivních důvodů, které jsou nebo byly překážkou k řádnému 

dokončení díla. V prvé řadě se jedná o komplikovanost dokončení vjezdů k jednotlivým 

nemovitostem. V rámci této stavby se má rekonstruovat pouze část každého vjezdu, což ale 

vzhledem k upravené výšce hlavní komunikace povede k zdeformování některých vjezdů tak, že 

bude potřeba je řešit individuálně. Bude tedy vhodné jít vjezd po vjezdu a opravu provést vždy 

tak, aby bylo zachováno plynulé napojení na hlavní komunikaci. Takový postup je však daleko 

časově náročnější než pouhé dodláždění vzniklé rampy mezi novými obrubníky a stávajícími 

vjezdy. Dále musel být během stavby komplikovaně řešen „uzel“ dešťové kanalizace ve 

staničení 0,362 km (před č. p. 189/22). Během provádění zemních prací byl zjištěn jiný stav 

stávajících stok dešťové kanalizace, než předpokládal projekt. To vedlo k nutnému 

přeprojektování, které vyvolalo úpravu prefabrikovaných výrobků k realizaci nových šachet 

(výroba těchto prefabrikátů trvá okolo 3 týdnů). Dále bylo nutné v tomto místě řešit i kolizi se 

stávajícím plynovodním vedením, které zavazelo osazení trubního vedení dešťové kanalizace. 

Naštěstí se povedlo vyrobit atypické plastové přechodky, které umožnily kanalizaci v tomto 

místě dokončit bez nutnosti přeložky plynovodu. Kdyby se tohle řešení nepovedlo najít a 

prováděla by se přeložka plynovodu je jisté, že komunikaci by se letos nepodařilo dostat do 

finální asfaltové vrstvy a stavba by se vlekla ještě dlouho v roce 2025. Kvůli již zmíněnému 

plynovodnímu vedení bylo rovněž i nezbytné změnit skladbu konstrukce hlavní silnice. Místo 

pouze nestmelených konstrukčních vrstev byla v celé trase silnice přidána stmelená vrstva 

prováděna technologií studené recyklace. Taková vrstva má komplikovanější technologické 

předpisy, které hlavně kvůli nutnosti „zrání“ způsobují časové prodlevy v provádění celé 
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stavby. Analogicky v parkovacích zálivech bylo nutné přidat podkladní vrstvu ze směsi 

stmelené cementem (silniční beton), která také prochází po provedení procesem zrání.  

Do 11. 12. (aktuální smluvní termín) stihneme zprovoznit komunikaci, parkovací zálivy a 

chodník. Na základě výše zmíněných překážek nárokujeme odpovídající množství dnů ke 

kompletnímu dokončení díla. Komplikace s řešením vjezdů k nemovitostem 20 dní, úpravy na 

dešťové kanalizaci (PD + prodlení s novými výrobky) 21 dní a změny na konstrukčních 

vrstvách 14 dní. Celkem tedy nárokujeme 55 kalendářních dní. 

Žádám Vás o odsouhlasení, popř. o pokyn k přípravě dodatku k SoD. 

 

 

 

Proběhla diskuse mezi členy zastupitelstva a přítomnými občany o termínu prodloužení 

dokončení díla a některých úpravách. 

 

  

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo „III/4466 Skrbeň – průtah II. 

etapa“ s firmou Kareta, s.r.o ze dne 13. 5. 2024, kterým bude prodloužena doba pro zhotovení 

díla o 55 kalendářních dnů. Součástí dodatku bude předání části stavby k užívání: 

komunikace, parkovací zálivy, chodníky, a to do termínu navrženého zhotovitelem dle 

žádosti, tzn. do 11.12.2024, nejpozději však do 31.12.2024. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 8/16/2024 

 

 

  

8)  Zmocnění k provádění rozpočtových opatření 

Informaci podal starosta. 

Vzhledem k tomu, že do konce roku 2024 zřejmě nebude svoláno žádné další zasedání, je 

třeba zmocnit starostu k provádění rozpočtových opatření i nad rámec limitu, ke kterému je 

průběžně zmocněn. 

 

 

Bez diskuse. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň zmocňuje starostu prováděním nezbytných rozpočtových opatření v období do 

konce roku 2024. O provedených rozpočtových opatřeních bude starosta informovat 

zastupitelstvo obce na nejbližším zasedání. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 9/16/2024 
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9) Rozpočtové provizorium 

Informaci podal starosta. 

Protože rozpočet obce na rok 2025 bude projednán a schválen až během 1. čtvrtletí 2025, 

musí být do doby schválení rozpočtu schváleno rozpočtové provizorium včetně jeho pravidel. 

 

 

Diskuse: 

Bc. Vaďura – za Komunitní centrum požádal o dřívější čerpání finančního daru. 

Starosta – nebude to problém, doplníme pravidla provizoria  

Bc. Vaďura – myslí si, že rozpočtové provizorium je zbytečné a měl by se raději do konce 

roku schválit rozpočet obce. 

Starosta a Ing. Žižlavský – vysvětlili důvody, proč je přijatelnější provizorium. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje rozpočtové provizorium pro hospodaření obce v roce 2025 do doby 

schválení rozpočtu obce, nejdéle do 30. 4. 2025. Rozpočtové provizorium se řídí těmito 

pravidly: 

a) Vychází z nezbytných provozních a kapitálových výdajů. Výdaje v tomto období nesmí 

přesáhnout 30 % výdajů v roce 2024. 

b) Hrazeny budou výdaje, které je obec povinna hradit na základě uzavřených smluv a 

závazků a výdaje spojené s přípravou staveb a jiných zakázek (povolení, výběrové řízení 

apod.). 

c) Základní škola a mateřská škola Skrbeň, p. o. obdrží v lednu 2025 neinvestiční dotaci na 

provoz ve výši 1/3 dotace podle skutečnosti z roku 2024.  

d) Hrazeny mohou být dary schválené zastupitelstvem. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 10/16/2024 

 

 

 

 

10)  Knihovní řád a ceník 

 

Informaci podal starosta. 

Po diskusi s paní knihovnicí jsme aktualizovali knihovní řád a ceník. Jde o celkovou 

aktualizaci struktury řádu, jména starosty a knihovnice (původní řád z r. 2002) a zvýšení 

ročního poplatku z 20 na 30 korun (20 Kč bylo zavedeno rovněž při stěhování knihovny  

v r. 2002). 
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Bez diskuse. 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje knihovní řád včetně jeho příloh. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 11/16/2024 

 

 

 

 

11)  OZV o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejně přístupném místě 

 

Informaci podal starosta. 

Zejména v letních měsících se na lavičce naproti obchodu denně schází partička popíjející 

alkohol. Nastávají pak nepříjemné situace zejména pro matky s dětmi, které okolo prochází. 

Navrhuje se tedy zakázat konzumaci alkoholu na zmíněném prostranství plus na dětských 

hřištích. Při řešení případného problému se pak můžeme o vyhlášku opřít.  

 

 

Diskuse. 

Přítomní občané navrhovali další místa jako např. autobusovou zastávku, vlakovou zastávku, 

okolí ZŠ a MŠ. 

Starosta – návrh by zatím ponechal beze změny a později se posoudí, jak toto opatření bude 

úspěšné nebo dostatečné. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 2/2024 o zákazu konzumace 

alkoholických nápojů na veřejně přístupném místě. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 12/16/2024 

 

 

 

12) Pronájem obecního sálu  

 

Informaci podal starosta. 

Při pronájmech sálu se již několikrát stalo, že spotřebovaná energie byla pronajímatelem po 

skončení akce chybně odečtena – např. spotřeba 3 kWh za celý den zkrátka není reálná. 

Z evidentně správných odečtů ale víme, že spotřeba na jednotlivých akcích se až tak výrazně 

neliší. Navrhuje tedy vytvořit poplatek za spotřebovanou energii paušálně ve výši 1 000 Kč za 

pronájem u výdělečných a soukromých akcí. Aktuálně je elektřina i plyn vypočtena na 

základě odečtu. Při sazbě, která nebyla od r. 2020 změněna, to vychází zpravidla okolo 500 až 

700 Kč za akci. 
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Aktuální ceník pronájmu obecního sálu: 

 

Místní spolek, nevýdělečná akce: zdarma 

Místní spolek, výdělečná akce: 500 Kč + energie dle odečtu 

Soukromá akce:   1 500 Kč + energie dle odečtu 

Cvičení (např. jóga):   zdarma + 150 Kč za vytopení 

 

 

Navržený ceník: 

Místní spolek, nevýdělečná akce: zdarma 

Místní spolek, výdělečná akce: 1 500 Kč 

Soukromá akce:   2 500 Kč 

Cvičení (např. jóga):   zdarma + 150 Kč za vytopení 

 

Bez diskuse. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje ceník pronájmu obecního sálu. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 13/16/2024 

 

 

13) Různé 

 

a)  Sběr textilu – zpoplatnění služby 

 

Informaci podal starosta. 

Společnost TextilEco, která v naší obci provozuje 3 kontejnery na sběr textilu (z nichž 2 

vlastní), oslovila obec s tím, že službu již není možné nadále provozovat zdarma. Provozování 

sběru bude nyní za 5 000 Kč ročně za každý kontejner v pronájmu (2 ks) a 4 500 Kč ročně za 

každý kontejner ve vlastnictví obce (1 ks). Ve výsledku máme dvě možnosti – buď sběr 

zachovat za 14 500 Kč/rok nebo smlouvu vypovědět. 

 

V tuto chvíli jde pouze o „předschválení“ – v případě zájmu zašlou z TextilEco dodatek ke 

smlouvě, který bude opět schválen zastupitelstvem.  

 

 

Diskuse: 

J. Zlámal – za ty peníze by měli jezdit častěji, kontejnery jsou pořád přeplněny a tašky a pytle 

s textilem se válí kolem kontejnerů. 

Starosta – již jsme doplňovali třetí kontejner, i tak ale to nebývá dostatečné. Starosta zjistí 

systém svozů. 

Ing. Janda – vytvořit dodatek ke smlouvě. 

Starosta – dá na vědomí naše požadavky a bude o se o tom jednat na dalším zasedání. 
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Ing. Žižlavský – měly by se zjistit možnosti i u jiných společností. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň souhlasí s pokračováním spolupráce se spol. TextilEco a s vytvořením dodatku ke 

smlouvě o odvážení oděvů, obuvi a textilu. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 14/16/2024 

 

 

 

b) Dohoda o změně – veřejnoprávní smlouva s městem Olomouc 

 

Informaci podal starosta. 

Město Olomouc zaslalo dodatek/dohodu k veřejnoprávní smlouvě, na základě které nám 

Olomouc vykonává činnost přestupkové komise. Dodatek zvyšuje poplatek za tuto činnost z 8 

na 20 procent z celkové výše příspěvku na výkon přenesené působnosti pro obce, který obec 

dostává od kraje. V přílohách je i průvodní dopis. 

 

Proběhla krátká diskuse. 

Starosta: pro obec je nereálné zřizovat vlastní komisi, diskuse je tedy zbytečná. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dohodu č. 2 o změně veřejnoprávní smlouvy se statutárním městem 

Olomouc.  

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 1 (Janda) 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 15/16/2024 

 

 

 

 

c) Zpráva z kontrolní komise DSO Region Moravská cesta 

Na začátku listopadu proběhla schůze kontrolní komise DSO, viz přílohy. Na zasedání je 

potřeba vzít zprávu na vědomí. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu kontrolní komise DSO Region Moravská cesta.  

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 16/16/2024 
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d) Aktualizace pojistné smlouvy 

Pojistná smlouva byla naposledy aktualizována v r. 2022 a je tedy potřeba upravit pojistné 

částky, aby nedošlo k případnému podpojištění. Navýšení pojistného je o 6 679 Kč za rok, 

roční pojistné nyní činí 92 214 Kč.  

 

Diskuse: 

M. Doleček – máme někoho, kdo je pro konkrétní pojišťovnu nebo externí? 

Starosta – je externí. Zjistí konkurenční nabídky. 

M. Doleček – navrhl schválit a je možnost do 2 měsíců smlouvu vypovědět. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dodatek č. 2 k pojistné smlouvě č. 8076266910 s ČSOB Pojišťovna, a.s. 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 17/16/2024 

 

 

 

e) Rozpočtové opatření č. 10/2024 

 

Informaci podal starosta. Viz přílohy. 

 

 

Bez diskuse. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2024. 

 

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 18/16/2024 

 

 

 

 

Diskuse 

 

P. Mikulka – kdy se bude opravovat přejezd? 

Starosta – dle zprávy ze Správy železnic je už vysoutěženo a rekonstrukce by měla 

proběhnout v létě 2025. 

 

M. Doleček – kdy se naposledy prováděly rekonstrukce toalet v ZŠ? 
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Ředitelka školy Mgr. Zapletalová – v přízemí jsou nové, opravovaly se zároveň s přístavbou. 

V prvním patře by se měly rekonstrukce provést nejlépe v příštím roce. Rekonstruuje se 

postupně. Také záleží na tom, jak štědrá bude obec. 

 

P. Mikulka – dotaz na svoz odpadů pro další období při probíhající rekonstrukci Jos. Fialy. 

Starosta – zůstanou ještě nějakou dobu kontejnery, ale začnou už i svozy popelnic od domů. 

Dokud to bude potřeba, budou k dispozici obě varianty. 

 

P. Mikulka – požádal o přidání kontejneru na olej, pořád jsou plné. 

Starosta – popelnice na olej se doplňovala a dle svozové firmy máme už teď na počet 

obyvatel nadměrnou kapacitu. Situaci prověří. 

 

Další náměty k diskusi nebyly vzneseny. 

 

Starosta všem přítomným poděkoval a ukončil zasedání v 20:34 hod. 

 

Přílohy: 

1) Prezenční listina 

2) Podklady včetně příloh a doplnění 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven       dne: 6. 12. 2024 

 

 

Zapisovatel:  

 

Lenka Spurná 

 

 

Ověřovatelé:   

 

 

Ing. Jiří Janda        dne:   

 

 

 

Michal Doleček       dne:  

  

 

Starosta:   

 

Mgr. Lukáš Ruffer       dne:  

 

 

Místostarosta: 

 

Ing. Jiří Janda       dne: 
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